

VINGTOR RC CLUB – REFERAT FRA STYREMØTE 18. NOVEMBER 2024

Hvor: Teams kl. 18:00.

Tilstede: Andre, Tore, Odd G., Per W, Per G., Espen, Per S.

1. Gjennomgang referat fra forrige styremøte (28/8-2024)

1.1. Andre gjennomgikk punktene i referatet. **Status:** Lukket

- a) Åpne punkter tas med på dagens møte.

Vedtak: Referatet godkjent.

2. Gjennomgang av årshjulet for perioden.

2.1. Hjertestarter. **Status:** Lukket

- a) Hvem lagrer den for vinteren?

- b) Per S. tilbyr seg å gjøre dette.

Vedtak: Per Strømmen tar med seg hjertestarteren hjem for vinterlagring og tar kontakt med Jens Kristian vedrørende melding om flytting av starteren.

2.2. Julehilsen til naboer **Status:** Lukket

- a) Hva og hvem handler?

- b) Per S. tilbyr seg å handle og leverer julehilsen til grunneier som har flyttet til Son.

- c) Til grunneier ble det enighet om å handle Cognac pluss et julekort med hilsen.

- d) Vi pleier også å gi en julehilsen til familien Grønsvet på toppen bak og syd for flyplassen.

- e) Til Grønsvet ble foreslått å kjøpe inn en jule blomst, konfekt og vinflaske.

- f) Andre handler dette og blir sammen med Tore enige om tid for overlevering.

Vedtak: Per S. og Andre tar ansvar for levering av julehilsener.

2.3. Valg og kontrollkomite. **Status:** Lukket

- a) Valgkomiteen består av Roy Nylander og Tor B. Andreassen.

Vedtak: Andre tar kontakt med komiteen for å minne om deres jobb før årsmøte.

2.4. Melde endring av klubbkontingent. **Status:** Lukket

- a) På årets årsmøte ble det vedtatt å holde kontingenten for 2025 uendret.

Vedtak: Ikke behov for å melde endring av kontingent.

3. Planlegge Julemøtet og Årsmøtet

3.1. Julemøtet 2024: **Status:** Lukket

- a) Dato for julemøtet er onsdag 4. desember.

- b) Forslag til program?

- c) Servering av kokte pølser med tilbehør.

- d) Nytt fra styret

- e) VM i papirfly

- f) Faglig innhold? Odd Gunnar holder på med et nytt prosjekt. Det er en Sopwith Pup i størrelse 1:3.

Han tilbyr seg å ta modellen med og fortelle litt om den.

- g) Quiz? Tore lager en ny quiz.

Vedtak: Det var enighet om at punktene over vil være et greit innhold på møtet. I ettertid har Andre og Tore blitt enige om at Andre står for pølse-servering mens Tore lager kaffe og har med småkaker.

3.2. Årsmøtet. **Status:** Lukket

- a) Årsmøtet holdes 5. februar 2025.

- b) Varsel om årsmøte i innkalling til julemøtet som tidligere år.

- c) Frist for innmelding av saker settes til 10. januar 2025 kl 23:59.

- d) På forslag fra Andre ble neste styremøte fastsatt til 15. januar kl. 1800. Her setter styret opp årsmøtets sakliste og bestemmer sakspapirer.

- e) Sakspapirer sendes medlemmene uke 4.

- f) Andre spør om Espen har anledning til å delta på årsmøtet. Presentere det nye regnskapsprogrammet.

- g) Espen lovet å finne tid til dette.

- h) Tore minner Andre om at han må lage et årsreferat fra året som har gått.

- i) Kontrollkomiteen har mottatt regnskap fra Espen fortløpende.
- j) Vi blir enige om å øke flyplassleien med 5 %. Espen betaler til ny konto.
- k) Fremtidig fastsettelse av flyplassleie og nabo-kompensasjon bør gjøres på årsmøte. Da flyplassleie normalt betales 15. januar foreslo Per S. at vi behandler kommende års flyplassleie og ikke inneværende års leie på årsmøtene.

Vedtak: Saken om flyplassleie tas opp til behandling på årsmøte.

4. Batteribankens nivå

4.1. Kapasitet. **Status:** Lukket

- a) Andre har snakket med brukere av plassen om hvordan ladekapasiteten har vært nå i høst og fått tilbakemelding om at det fungerer greit for tiden.
- b) Tore gjør oppmerksom på at strøm til lader og antennen til klipperen er frakoblet for vinteren. 220 volt konverteren står også avskrudd. Det er nå kun værstasjon og kamera som for tiden benytter strøm.

Vedtak: Batteribanken ser ut til å fungere tilfredsstillende.

5. Nytt aggregat

5.1. Utskifting av gammelt aggregat til et med større kapasitet. **Status:** Åpen

- a) Det er ønske om å investere i et nytt aggregat med større kapasitet.

Vedtak: Videre arbeid med dette utsettes til neste år.

6. Nytt sikkerhetsgjerde

6.1. Innhenting av priser. **Status:** Åpen

- a) Per W. undersøker priser på nytt for 8 nett og kommer tilbake til styret med et overslag på hva det vil koste for nett og materialer (stolper, wire etc.)

6.2. Søknad om støtte fra NLF. **Status:** Åpen

- a) Tore lager søknad til NLF etter at overslag er laget.

Vedtak: Per W. lager materialliste og undersøker priser. Tore lager en søknad til NLF basert på dette.

7. Webcam og værstasjon

7.1. Webcam fungerer dårlig. **Status:** Åpen

- a) Klubbens web kamera fungerer dårlig. Fuser og gir uskarpe bilder.
- b) Enkelte medlemmer er veldig på for å få et nytt kamera på plass.
- c) Espen foreslår å spørre Forus RC klubb som har et live kamera på plassen.
- d) Tore tilbyr seg å kontakte Blackbird RC som ganske nylig har installert nytt kamera på sin flyplass. Hvilke type utstyr og priser. Det er viktig at bilder fra kamera kan gjøres tilgjengelig på hjemmesiden.
- e) Et dilemma er at hele vår værstasjon med kamera må byttes ut i nær fremtid da det er basert på 2G teknikk som er i ferd med å stenges ned i Norge. Ny komplett værstasjon må anskaffes.
- f) Andre foreslår å ta saken opp på årsmøtet for vedtak om anskaffelse og kostnader forbundet med dette.

Vedtak: Tore kontakter Blackbird RC og innhenter priser på utstyr.

8. Diverse

8.1. Ingen saker på diverse. **Status:** Lukket

Møtet avsluttet kl. 19:30

20.03.2025, Tore Jemtegaard